
Proposta al Consell del Poble 

-Atès que actualment l’únic mitjà de transport públic de Collbató es la línia d’autobús que opera 
Monbus. 

-Atès que el servei es molt insuficient, no resol la problemàƟca de les primeres hores i a més no 
dona servei bàsic al centre del poble. 

-Atès que els veïns acabem pujant amb els nostres cotxes parƟculars a veïnes i veïns que pugen 
carregats la fumada per poder arribar al poble. 

-Atès que els horaris dels autobusos no son fiables i a vegades esperen un autobús que mai acaba 
passant. 

Proposo: 

Que el Consell del Poble sol·liciƟ al Ple de l’Ajuntament de Collbató que es doni alguna solució a 
aquesta problemàƟca i es faci un estudi de quin es l’impacte real d’aquesta mancança. 


